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  - Šta da kažem, od nečega smo morali početi, pa i ovaj Briselski sporazum predstavlja neki
prvi korak i početak pregovora i puta prema rešenju. U svakom slučaju mislim da to neće
dovesti do nikakvih većih problema, već će smiriti celu situaciju vezanu za Kosovo, i rešiti neka
pitanja.  
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